
                                      
 
         
                                              PROCES VERBAL 
 
 Încheiat azi 18.03.2016 orele 10,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 
martie,conform convocatorului înregistrat la nr.1125/14.03.2016. 
 La şedinţă sunt prezenti 11 consilieri din totalul de 11. 
 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adăugiri la procesul verbal 
al şedinţei anterioare. 
   Dl.Popa citeşte procesul verbal al şedinţei. 
 Dl.Niţi:Nu s-a specificat nimic despre postul d-nei secretar pe care dânsa vrea 
să-l ocupe ca şef de birou, atîta timp cât nu are niciun salariat în subordine.S-a discutat 
în şedinţă ,dar dânsa nu a scris nimic. 
 D-na Marica:Eu nu puteam să am replica aceea la ce a spus dl.Niţi,că e  suma 
foarte mică ,să spun eu din senin că au venit copii datorită programului acestuia.Au 
mai fost procese verbale la care am spus lucruri interpretabile.Să spuneţi lucrurilor pe 
nume să nu mai fie loc de interpretări. 
 Dl.Niţi:D-le primar,a fost o discuţie a dvs. cu d-na secretar. 
 Dl.primar:Da,cu modificarea structurii funcţiilor publice. 
 Dl.Stancana:El vorbeşte de şef de birou. 
 Dl.primar:Era vorba de structura afişată la ANFP.La anexa hotărârii,d-na 
secretar a ataşat şi structura , şi acolo scria la secretar-la tip compartiment -birou şi la 
denumirea compartimentului- juridic.În organigramă scrie Compartiment de gestiune 
curentă a resurselor umane. 
 D-na secretar:Aşa apare în structură pentru că aşa am primit avizul de la 
ANFP.Am fost împreună cu dl.primar la Bucureşti atunci când s-a stabilit aceasta 
structură. 
 Dl.Popa:Nu s-a pus nicio discuţie pe tema asta în şedinţă. 
 Dl.Săndulescu:Discuţia a fost de manierea asta:această organigramă nu  poate 
funcţiona fără un ştat de funcţii şi structură.Această structură a fost modificată de 
primar.Acolo au apărut nişte nereguli la secretar, unde apare Compartimentul juridic şi 
primarul a scris resurse umane.În rapoartele pe care le face d-na secretar, scrie că este 
responsabilă cu resursele umane.Nu s-a făcut această menţiune în procesul verbal.Eu 
ca preşedinte de şedinţă a trebuit să semnez această hotărâre  şi i-am spus d-nei 
secretar  să ţină cont de această modificare. 

D-na secretar:V-am spus şi atunci, şi vă spun şi acum că, data trecută s-a 
aprobat modificarea Planului de ocupare a funcţiilor publice,deoarece la aprobarea 
organigramei s-au transformat cele trei funcţii publice vacante şi implicit, trebuia 
modificat şi planul.Dacă nu făceam acest lucru,atunci când se scotea o funcţie publică 
la concurs ,la ANFP în structură apărea funcţia tranformată,iar în plan funcţia 
netransformată.Nu este vorba de  funcţia mea. 



Dl.primar:Eu reprezint instituţia într-un proces penal.La şedinţă de data trecută 
am împuternicit-o pe d-na jurist.Dl.procuror a spus  că nu poate reprezenta instituţia 
pentru că este martor în acest dosar.Dl.procuror a spus să reprezint eu instituţia şi ne-a 
mai dat un alt termen pentru a avea un apărător.I-am spus ca atâta timp cât avem un 
consilier juridic,nu putem angaja un apărător.Vă întreb cine trebuie să reprezinte 
instituţia? 

Dl.Tudosiea:Dacă nu aveam jurist,secretara. 
Dl.primar:Eu merg acolo,dar nu am pregătire juridică şi nu ştiu ce să spun. 
D-na Dicu:Şi cine ar trebui să reprezinte,d-na secretar? 
Dl.Săndulescu:Trebuie adoptată o hotărâre? 
Dl.primar:Nu,o să-i fac împuternicire. 
Se fac propuneri pentru alegerea preşedintelui de şedinţă. 
Este propus şi ales cu 10 voturi pentru,dl.Popa Dumitru. 
Dl.preşedinte prezintă ordinea de zi. 
Dl.primar:La şedinţa trecută am luat în discuţie cererea doamnelor Marica şi 

Zaharia Viorica-Ileana.Are prioritate pentru că trebuie să adoptăm o hotărâre pentru 
efectuarea raportului de evaluare la terenul de fotbal . 

Dl.Tudosiea:Şi la teren şi la târg? 
Dl.preşedinte:Noi suntem în şedinţă ordinară.Se poate modifica ordinea de zi? 
D-na secretar:Nu există un proiect de hotărâre. 
Dl.primar:Il facem. 
Dl.preşedinte supune spre aprobare ordinea de zi modificată: 
1.Alegerea preşedintelui de şedinţă. 

 2.Proiect de hotărâre cu  privire la aprobarea Dispoziţiei nr.19/22.02.2016 
referitoare la rectificarea bugetului local pe anul 2016. 

3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea efectuării unui raport de evaluare 
pentru închirierea terenului de fotbal şi al târgului săptămânal. 

4.Discuţii,întrebări,interpelări. 
Este aprobată cu 11 voturi pentru. 
Dl.primar:Se pune problema aprobării plăţii raportului de evaluare. 
D-na secretar prezintă raportul întocmit de contabilul primăriei pentru aprobarea 

dispoziţiei. 
Se fac înscrieri la cuvânt. 
Se înscrie dl.Niţi,lista rămând deschisă. 
Dl.Niţi:Cu canalizarea,ce aţi discutat cu dl.Nicolescu?Ce putem face? 
Dl.primar:Cel care a câştigat licitaţia a spus că ar fi găsit ridicările 

topo.Săptămâna viitoare trebuie să luăm autorizaţia şi să ne apucăm de lucru. 
Dl.Nicolescu:Se alege praful şi de canalizare. 
Dl.Săndulescu:Sunt de acord cu proiectele de hotărâri.Cu raportul de evaluare 

pentru închirierea terenului de fotbal şi târg,contactaţi un evaluator ANEVAR şi să-l 
închiriem. 
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Dl.primar:Şi plata cine să o suporte? 
Dl.Săndulescu:Zic să o suportăm  noi,dacă e o sumă mică. 
O altă problemă pe care aş vrea să o ridic ,zilele trecute am avut o discuţie cu  

d-na dr. Marinescu.S-a pus problema familiei Traşcă de la Oteştii de Sus din parohia 
dvs. 

Dl.primar:Parohia mea este toată comuna. 
D-na Berbecaru:Au patru copii,din care cel mic cu malformaţii. 
D.Săndulescu:Aş dori ca în prima sătămână, să dispuneţi efectuarea unei 

anchete sociale,dacă au sau nu venituri.Se impune efectuarea anchetei sociale şi să 
participe şi un consilier local,dvs. d-le Niţi.Sunt şase persoane într-o cameră 4/4.Dacă 
putem să refacem clădirea din eforturile noastre şi dacă se poate şi pe mass-media să 
găsim un sponsor. 

Dl.primar:Eu rămân surprins pentru că au casă cu trei camere lângă nea 
Radu.Poate trebuie renovat acolo. 

D-na Berbecaru:Dl.Săndulescu spune c a văzut d-na dr.Marinescu acolo. 
Dl.Tudoisea:Cei de la 416 să facă curat acolo. 
Dl.Săndulescu :Oricare dintre dvs. poate merge acolo. 
Dl.primar:Stau într-o cameră datorită încălzirii.O să mergem acolo şi dacă se 

pune problema renovăm soba. 
Dl.Săndulescu:Are un copil bolnav şi cât a stat soţia la spital cu el o lună sau 

două, el a stat cu ceilalţi copii în concediu fără plată. 
D-na Berbecaru:Să vedeţi dacă au condiţii satisfăcătoare. 
Dl.Stancana:Celălalt ştiţi cum e? 
D-na Berbecaru:El nu are copii.D-na doctor a rămas impresionată. 
Dl.primar:Chiar dacă stau acolo,ei nu mi-au spus nimic. 
Dl.Stancana:Îi dăm ajutor de urgenţă? 
Dl.primar:Nu mai putem da decât un singur ajutor. 
Dl.Tudosiea:Sunt de acord cu aprobarea dispoziţiei. 
Cu terenul aflat în discuţie,doamnele nu au interes să aducă evaluator.Nu e o 

sumă exagerată. 
Referitor la copii,trebuie făcută anchetă socială ,iar curat se poate face cu cei de 

la 416. 
Dl.Niţi:Cei de la 416 abia incarcă gunoiul. 
Dl.Stancana:Curăţenie se face zilnic. 
Dl.Niţi:Referitor la societate,mereu ziceţi că faceţi referat de suspendare. 
Dl.primar:Eu?Ce aţi aprobat în buget?Aţi aprobat şi pentru funcţionarea 

societăţii? 
Se supun la vot proiectele de hotărâri: 
1.Alegerea preşedintelui de şedinţă-10 voturi pentru 

 2.Proiect de hotărâre cu  privire la aprobarea Dispoziţiei nr.19/22.02.2016 
referitoare la rectificarea bugetului local pe anul 2016-11 voturi pentru. 



3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea efectuării unui raport de evaluare 
pentru închirierea terenului de fotbal şi al târgului săptămânal-10 voturi pentru,d-na 
Marica nu participă la vot pentru că are un interes personal. 

Se declară închise lucrările şedinţei. 
 
                       Preşedinte,                                   Secretar, 
                  Dumitru POPA                          Gabriela ANDRONIE 


